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Criminals have always called the shots in Sin City, whether bootleggers, gamblers, or
politicians. But ever since the first dame set up shop in Old Town, those side-streets
have been run by the women who walk the night. It's been a delicate truce, but now
there's a messy body and the mob's looking to reclaim those licentious streets. They're
going to have to put down a tight band of dangerous women and a guy named Dwight
to do it. Now Dwight, he knows something that the mob's gotta learn the hard way:
sometimes standing up for your friends means killing a whole lot of people...

作者介绍:

目录:

The Big Fat Kill (Sin City, Book 3)_下载链接1_

标签

FrankMiller

漫画

comic

The

Kill

Fat

City,

Big

评论

http://www.allinfo.top/jjdd


欧美漫画中我的最爱

-----------------------------
大写的英文看得很累啊！！！！

-----------------------------
哇啊啊啊酷

-----------------------------
old
town的妓女拥有各种酷炫风格：死亡金属风、蒸汽朋克风、sm风、哥特萝莉风还有mi
ho的和风，男主Dwight大篇幅的自白仍然显得存在感很低，另：miho和杀死比尔里的
日本女生感觉很像

-----------------------------
纯黑白

-----------------------------
94. 米勒还是有些恶趣味的 妓女着装科幻未来感十足 女武士 恐龙公园场景
无良警察的脑袋辗转于黑帮妓女手中 妓女屠杀黑帮 这些可都在黑色电影中不常见啊
不过絮絮叨叨的旁白 百叶窗 明暗对比 可都是标配
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